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1. Návrh uznesenia 

Miestne zastupiteľstvo MČ Bratislava-Rača po prerokovaní materiálu 

berie na vedomie 

 
informáciu o vybavení interpelácií poslancov miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Rača zo dňa 05.11.2019. 
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2. Materiál 

 

Informácia o vybavení interpelácie poslanca zo dňa 05.11.2019 

 

 

p. Vulgan – žiada zabezpečiť zníženie maximálnej povolenej rýchlosti  

- Detvianska/Rustaveliho 

Odpoveď Vážený pán poslanec, 

Ďakujeme Vám za podnet. Touto cestou predkladáme našu odpoveď:  

Komunikácie Rustaveliho a Detvianska sú v správe Magistrátu a tak môžu len 

kolegovia zmeniť dopravný režim na tejto ulici. V súčasnosti rokujeme ako oddelenie 

životného prostredia a dopravy s kolegami na Magistráte o zavedení zníženia maximálnej 

rýchlosti na viacerých račianskych uliciach v správe Magistrátu. Súčasťou týchto opatrení je 

nielen Rustavelliho ulica, ale aj napríklad Kubačova ulica, Detvianska ulica, Ulica Pri 

vinohradoch a ďalšie.  

Umiestnenie spomaľovacích prostriedkov sa neodporúča na uliciach pokiaľ ich 

využívajú vozidlá MHD. Ako ukazuje situácie na Dopravnej ulici, tak tieto ťažké vozidlá 

v priebehu pár mesiacov zariadenia znehodnotia. Spomalenia dopravy tak budú koordinované 

s Policajným zborom Slovenskej republiky, aby ten dohliadol nad dodržiavaním zníženej 

maximálnej povolenej rýchlosti. 

Odpoveď vypracoval: Mgr. Matúš Čupka, 18.11.2019 

 

 

p. Vulgan – žiada k zveľadiť/zrekonštruovať časti budovy miestneho úradu na Kubačovej 

ulici, v ktorej sa nachádza sobášna sieň  

Odpoveď: Vážený pán poslanec,  

Ďakujeme Vám za podnet. Touto cestou predkladáme našu odpoveď:  

Na základe Vašej interpelácie v ktorej žiadate úpravy vstupu do sobášnej siene Vám 

oznamujem, vstup do budovy v časti sobášnej siene bol chemicky hĺbkovo vyčistený dňa 22. 

októbra stým že sa pravidelne na vstup dohliada, špeciálne potom pred podujatiami v sobášnej 

sále. Nápisy na fasáde pri sobášnom vchode budú v dohľadnom čase odstránené 

(premaľované). Čo sa týka rastlín preveríme možnosti riešenia tohto podnetu s cieľom 

zrealizovať výsadbu počas jarných mesiacov v roku 2020. Potlač na okná bohužiaľ 

momentálne nie je v rozpočtových možnostiach mestskej časti, budeme však na to myslieť do 

budúcnosti. 

 Odpoveď vypracoval: Ing. Martin Zajaček, 26.11.2019 

 

p. Vulgan – žiada informácie k revitalizácii parku J. M. Hurbana 

Odpoveď Vážený pán poslanec,  

Ďakujeme Vám za podnet. Touto cestou predkladáme našu odpoveď:  

A) či bola žiadosť o zverenie pozemkov pod parkom J.M. Hurbana doplnená, 

Áno dňa 24.9.2018 bola na Magistrát doručená opätovná žiadosť. 

B) či bolo o predmetnej žiadosti rozhodnuté a s akým výsledkom, 

Rozhodnuté bolo tak, že bola zaradená do legislatívneho procesu Magistrátu a Mestské 

zastupiteľstvo na svojom zasadnutí dňa 21.11.2019  zverenie pozemkov reg. „C“ KN parc. č. 

1486/5 a 1295/8 schválilo. 
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C) ak nebolo o predmetnej žiadosti rozhodnuté (resp. bolo rozhodnuté zamietnutím), aké sú 

dôvody, resp. aký je ďalší postup a lehoty, v ktorých je potrebné a aké kroky urobiť a zo strany 

ktorého subjektu 

Žiadosť nie je zamietnutá, pracuje sa na nej, 10/2019 prebehlo opakované vyjadrovanie 

odborných útvarov Magistrátu (odd. majetkové, geodetické, dopravy, verejnej dopravy, 

usmerňovania investičných činností, územného plánu, životného prostredia..), k zvereniu 

pozemkov reg. „C“ KN parc. č. 1486/5 a 1295/8, tvoriacich širšie vzťahy parku a dňa 21.11. 

bolo Mestským zastupiteľstvom schválené zverenie týchto pozemkov. Zverenie pozemku reg. 

„C“ KN parc. č. 680/28 je v legislatívnom konaní Magistrátu. 

D) či bol vyhotovený projekt na revitalizáciu parku a ak áno, kde ho a pod akým označením je 

možné dohľadať/vyžiadať 

Projekt revitalizácie parku Hurbana bol vyhotovený 07/2009 projektanti Ing. arch. Kristiánová 

a Ing. arch. Illéš. Zadávalo ho oddelenie Životného prostredia. V súčasnosti však neevidujeme 

realizačný projekt, ktorý by umožnil spustiť revitalizáciu Parku J.M. Hurbana. Oddelenie 

životného prostredia a dopravy pracuje momentálne na koncepčných podkladoch, ktoré budú 

v budúcnosti slúžiť ako súčasť zadania pre prípravu realizačného projektu na komplexnú 

rekonštrukciu parku 

 Odpoveď vypracovali: Mgr. Matúš Čupka a Mgr. Karol Janík, 26.11.2019 

 

 


